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Protokół Nr XXXIX.2018 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 06 kwietnia 2018 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                             czas zakończenia: 13:30 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXXIX Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 06 kwietnia 2018 r. o godz. 

13.00 w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Stegna Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 10 radnych, (nieobecni Radna Dorota Chojna, Radna 

Brygida Drągowska, Radny Zygmunt Flejszar, Radna Magdalena Haftkowska, Radny 

Wiesław Matusak). 

W pkt. 3 na obrady dołączyła Radna Dorota Chojna – obecnych 11 radnych. 

 

Przewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Zastępcę Wójta Pana Tomasza 

Gajewskiego, Radnych, Dyrektorów jednostek podległych, Sołtysów, pracowników urzędu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnego 

Adama Dolińskiego, który wyraził zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odczytała proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy 

o pracy miedzy sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

8.1. podziału Gminy Stegna na stałe obwody głosowania i ustalenia ich numerów, 

granic, siedzib obwodowych komisji wyborczych, 
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8.2. ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

prowadzonych przez Gminę Stegna publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, 

8.3. wyrażenia zgody na dzierżawę części działki nr 783/4 położonej w miejscowości 

Stegna na okres do 30 lat w trybie bezprzetargowym, 

8.4. wyrażenia zgody na dzierżawę części działki nr 45/20 i części działki 45/21 

położonej w miejscowości Stegna na okres 8 lat w trybie bezprzetargowym, 

8.5. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu 

na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Budowa chodnika w drodze 

powiatowej 2332 G ul. Wiślanej w Drewnicy”, 

8.6. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu 

na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Budowa chodnika w drodze 

powiatowej 2335 G na odcinku Nowotna - Tujsk”, 

8.7. stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zawarcia ugody administracyjnej w 

sprawie ustalenia odszkodowania za nieruchomość oznaczoną jako działka nr 97/1, 

położoną w gminie Stegna, obr. Dworek, 

8.8. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018.  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że odnośnie punktów 8.7 i 

8.8 Radni otrzymali II projekty uchwał i nad tymi wersjami będą obradować. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z 

dnia 19 grudnia 2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 

2018-2032. 

Wyjaśnił, że podyktowane jest to zwiększeniem kwoty na realizację zadania „Kino za 

rogiem”. W wyniku przeprowadzonego postępowania przetargowego wartość zadania 

wzrosła.  

Przewodnicząca Rady poddała po głosowanie powyższy wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad jako pkt 8.9. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2017 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2018-2032.  

Poinformowała, że na obrady dołączyła Radna Dorota Chojna, Rada od tego momentu 

obraduje w składzie 11 radnych.   

Obecnych na sali 11 radnych. Za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad 

głosowało 11 radnych.  

 

Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXXVIII Sesji Rady Gminy z dnia 7 marca 2018 r.  

Zapytała czy są jakieś uwagi.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 
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Obecnych na sali 11 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXXVIII.2018 głosowało 7 

radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. Protokół został przyjęty. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 07.03.2018 r. – 06.04.2018r. 

przedstawił Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski:  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

 

1. Udział w XXXVIII sesji Rady Gminy Stegna; 

1. Spotkania z Sołtysami; 

1. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie bieżącego funkcjonowania placówek; 

1. Spotkanie z Prezesem CWŻ w sprawie przebudowy wodociągów w związku z 

wykonaniem dokumentacji projektowej dróg;  

1. Spotkanie z wykonawcą termomodernizacji budynków gminnych;  

1. Udział w spotkaniu sprawozdawczym OSP Mikoszewo oraz OSP Chełmek-Osada; 

2. Spotkanie z Dyrektorem ZDW w Gdańsku w sprawie remontu dróg oraz przejścia w 

Tujsku; 

3. Udział w Walnym Zebraniu Wspólników Spółki Pętla Żuławska 

4. Spotkanie z Dyrektorem Departamentu Turystyki w sprawie tras rowerowych; 

5. Udział w Zarządzie Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania; 

1. Udział w Dniach Otwartych w Szkole Podstawowej w Jantarze; 

1. Udział w Gminnym Konkursie Wiedzy Pożarniczej w Zespole Szkół w Stegnie; 

2. Spotkania z mieszkańcami w sprawie skarg i wniosków. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są zapytania do przedłożonej 

informacji. 

Nie zgłoszono zapytań. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o przedstawienie informacji przez 

Przewodniczące poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska przedstawiła informację: 

1. Udział w posiedzeniu Komisji ds. Społecznych w celu opiniowania materiałów na 

sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna przedstawiła informację z 

działalności Komisji Rewizyjnej:  
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1. 07.03.2018 – udział w Sesji Rady Gminy. 

2. 05.04.2018 – posiedzenie Komisji. 

3. 06.04.2018 – udział w Sesji Rady Gminy.  

4. Indywidualne rozmowy z mieszkańcami. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

3. 07.03.2018 – posiedzenie Komisji – opiniowanie materiałów na sesję; 

4. 07.03.2018 – udział w XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

5. 15.03.2018 – posiedzenie Komisji – przydział mieszkania socjalnego; 

6. 20.03.2018 – posiedzenie Komisji – sprawy bieżące w tym przygotowanie planu pracy 

na 2018 r.; 

7. 23.03.2018 – udział w Misterium Paschalnym w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w 

Drewnicy. 

8. 23.03.2018 – udział w spotkaniu w sprawie termomodernizacji budynków gminnych; 

9. 05.04.2018 – posiedzenie Komisji – opiniowanie materiałów na sesję. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przedstawiła informację o pracy w okresie 

między sesjami: 

 

1. Podpisanie uchwał podjętych na  poprzedniej Sesji Rady Gminy. 

2. Spotkania z mieszkańcami i rozmowy o bieżących potrzebach. 

3. Udział w spotkaniu w sprawie Rajdu rowerowego „Żuławy w koło”. 

4. Podpisanie zawiadomień i zaproszeń na dzisiejszą Sesje Rady Gminy.  

 

Ad. Pkt. Nr 7. Interpelacje i zapytania Radnych 

Radna Gabriela Danelska (ustnie) : 

„ 1.  Jak wygląda sytuacja dotycząca lamp solarnych, miały być zamontowane przy 

przystankach PKS w Junoszynie przy drodze wojewódzkiej, czy oferta jest już 

rozstrzygnięta, czy będzie to do realizacji czy nie. 

2. Czy w najbliższych miesiącach jest możliwość remontu drogi w Junoszynie  

tj. ul. Topolowa prowadząca na Stegienkę – Osadę, wielokrotnie mieszkańcy, ale także 

Sołtysi wnioskowali o poprawę jakości tej drogi. 

3. Dotyczy ścieżki rowerowej, doskonale wiem, że jest nieukończona, ale niepokoi mnie 

fakt jak ona będzie wyglądać, jak wygląda w Jantarze po przejeździe czy po przepędzeniu 

bydła czyli koni. Kiedy szlak koński będzie przecinać ścieżkę rowerową to ona będzie 

nagminnie niszczona. „ 

 

Więcej zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 
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Ad. pkt Nr. 8.1. projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Stegna na stałe obwody 

głosowania i ustalenia ich numerów, granic, siedzib obwodowych komisji wyborczych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/329/2018 

w sprawie podziału Gminy Stegna na stałe obwody głosowania i ustalenia ich 

numerów, granic, siedzib obwodowych komisji wyborczych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.2. projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Stegna publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/330/2018 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Stegna publicznych przedszkolach 

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.3 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki 

nr 783/4 położonej w miejscowości Stegna na okres do 30 lat w trybie bezprzetargowym 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/331/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki nr 783/4 położonej w 

miejscowości Stegna na okres do 30 lat w trybie bezprzetargowym  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 8.4. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki 

nr 45/20 i części działki 45/21 położonej w miejscowości Stegna na okres 8 lat w trybie 

bezprzetargowym 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/332/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki nr 45/20 i części działki 45/21 położonej 

w miejscowości Stegna na okres 8 lat w trybie bezprzetargowym 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.5. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. 

„Budowa chodnika w drodze powiatowej 2332 G ul. Wiślanej w Drewnicy” 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/333/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Budowa 

chodnika w drodze powiatowej 2332 G ul. Wiślanej w Drewnicy” 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8.6. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. 

„Budowa chodnika w drodze powiatowej 2335 G na odcinku Nowotna - Tujsk” 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Obecnych na sali 11 radnych. Za głosowało 11 radnych. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/334/2018 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Budowa 

chodnika w drodze powiatowej 2335 G na odcinku Nowotna - Tujsk” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 8.7. projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie 

zawarcia ugody administracyjnej w sprawie ustalenia odszkodowania za nieruchomość 

oznaczoną jako działka nr 97/1, położoną w gminie Stegna, obr. Dworek 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zaznaczyła, że Rada proceduje nad II 

projektem uchwały, zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/335/2018 

w sprawie stanowiska Rady Gminy Stegna odnośnie zawarcia ugody 

administracyjnej w sprawie ustalenia odszkodowania za nieruchomość 

oznaczoną jako działka nr 97/1, położoną w gminie Stegna, obr. Dworek 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 8.8. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zaznaczyła, że Rada proceduje nad II 

projektem uchwały, zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała, jaki jest ogólny koszt projektu 

związanego z „Kinem za rogiem”, w projekcie uchwały jest zwiększenie o 50 tyś zł, a jaki 

jest cały koszt zadania. 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska wyjaśniła, że w tej chwili w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej jest około 246 tyś zł, z tym, że ujęty jest koszt VAT-u po stronie dotacji z Unii  

i wkładu własnego, ponieważ czekamy na aneks. W związku z tym wnosi się o zmiany 

budżetu, aby dalej szła procedura, czyli na chwilę obecną jest to 246 tyś zł pomniejszone o te 

23 tyś zł. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska czyli 246 tyś zł będzie Gminę kosztowało 

„Kino za rogiem”. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/336/2018 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2018 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 8.9. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady 

Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2018-2032 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Obecnych na sali 11 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXIX/335/2018 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/311/2017 Rady Gminy Stegna z dnia  

19 grudnia 2017 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2018-2032 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski  w związku z tym, iż są to pytania kolejny raz zadawane, 

odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. 

 

Radna Gabriela Danelska chciałaby się dowiedzieć czy kwestia lamp solarnych ruszyła do 

przodu. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski  nie posiada w tej chwili treści wcześniej udzielonej 

odpowiedzi i nie chciałby przekazywać co innego niż wcześniej odpowiedział. 

 

Radna Gabriela Danelska rozumie, że przez parę miesięcy nic się nie zmieniło. 

 

Radna Dorota Chojna zapytała czy te odpowiedzi będą przeczytane na następnej Sesji, kto 

dostanie tę odpowiedź.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski odpowiedź jest przesyłana wnoszącemu zapytanie oraz 

umieszczana w Biuletynie Informacji Publicznej.  

 

Radna Dorota Chojna swojego czasu Pani Wójt odczytywała odpowiedzi, zaprzestano temu. 

 

Radna Gabriela Danelska jest to dla niej o tyle ważne, że te ścieżki rowerowe rozjeżdżają 

też mieszkańcy. Z tego, co pamięta było pismo do jakiegoś sołtysa, że Wójt jest 

zaniepokojony i prosi wręcz o takie informacje, jeżeli coś się złego dzieje z tymi ścieżkami. 

Wiedząc, co się dzieje w Jantarze, i że jest przepędzane bydło, czyli konie, nawet, jeżeli są to 

ścieżki teraz nieukończone, zastanawia się co będzie później, jeżeli będą ukończone i dalej 

będzie się to działo, bo to są jednak spore pieniądze. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski  nie będzie wchodził w polemikę, tak jak powiedział 

wcześniej podtrzymuje swoje stanowisko odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. 
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Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska temat ścieżek jest ważny i jeżeli Radni będą 

mieli takie życzenie to odpowiedź zostanie odczytana na sesji.  

 

Radna Gabriela Danelska chciała tylko wiedzieć czy pracownicy wiedzą i Wójt wie co się 

dzieje z tymi ścieżkami.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnego Adama Dolińskiego i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt Nr. 10. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wznowiła obrady XXXIX Sesji Rady Gminy 

Stegna.  

Obecnych 11 Radnych. 

 

Nie dokonano zgłoszeń w sprawie wolnych wniosków i informacji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XXXIX Sesję Rady Gminy. 
 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/19817,kolejna-pomoc-finansowa-dla-powiatu-

nowodworskiego 

 

 

 

Protokół sporządziła:      

Małgorzata Furman

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/19817,kolejna-pomoc-finansowa-dla-powiatu-nowodworskiego
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/19817,kolejna-pomoc-finansowa-dla-powiatu-nowodworskiego


 

  


